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Assistents:   

María Goya (Presidenta) 

Andrea Ardèvol (Vicepresidenta) 

Claudia Sust (Secretària) 

Patricia Cruz (Tresoreria) 

Sandra Miras (Comissió de Comunicació) 

Sandra Bonet, Estela Padilla, Ruth Bes, Alba Navalón (Comissió d’Extraescolars) 

Raquel González (Comissió de Festes) 

Chío de Villa i Alexandra Tost (Comissió d’Educació) 

Pati Salarich (comissió d’Equipaments) 

Mariana Pelli (comissió de Biblioteca) 

Rosa Subirana (pendent d’escollir comissió) 

 

PRESIDENTA 

La María dona la benvinguda a totes les assistents  i a les noves incorporacions a l’equip AFA: 

Dàlia, Alex, Rosa i Patricia. 

 

Comenta que el proper dimecres 18 d’octubre a les 19:00, a La Fàbrica, tindrà lloc l’acte 

d’inauguració del curs escolar a càrrec del Dr. Eduard Vieta Pascual, Catedràtic de psiquiatria de 

la Universitat de Barcelona i cap del servei de psiquiatria i psicologia de l'Hospital Clínic que 

amb el títol "Fem l'escola atractiva i emocionalment saludable" ens aproparà a la revolta del 

benestar emocional dels infants i adolescents del nostre poble, una de les accions prioritzades 

del recent Pla Local d'Infància i Adolescència de Cabrils (PLIA). 

 

Després de passar una enquesta a les famílies per saber quin format d’assemblea els aniria 

millor, es decideix que sigui de manera telemàtica i entre setmana.  

95 persones han respost l’enquesta. 

(No es podrà fer presencial i seguida d’una festa com s’havia proposat en alguna moment). 

Per tant, es buscarà una data durant el mes d’octubre per fer la festa de benvinguda. 
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La María ens recorda que l’AFFAC ofereix cursos de formació (Associació d’AFAs de Catalunya). 

 

Avui mateix la junta AFA s’ha reunit amb l’equip directiu. Es farà 1 reunió per trimestre. S’han 

tractat els següents temes:  

Ratio de 2n: amb 27 alumnes no hi ha desdoblament però l’escola té preparades les dues aules 

de 2n per tal de poder desdoblar sempre que es pugui. 

Innovamat de 4t: de moment no està previst que els alumnes treballin des de casa amb l’app 

però es comprometen a fer més “aventures” i que no passi com el curs passat que en van quedar 

16 per fer! 

Festa dels 20 anys de l’escola: han creat un equip per tal que aquesta celebració sigui un èxit. 

Festa de Nadal: els demanem que aquesta vegada el concert sigui més animat i treballat. 

Origamis per la marató: insistim en dur a terme aquest projecte tan xulo per tal de recaptar 

diners i donar-los a la marató de TV3 de desembre. 

Infantil 3: l’adaptació dels dos grups no ha sigut igual i moltes famílies s’han sentit poc 

acompanyades amb presses i angoixes per part de la mestra del seu fill. 

La famílies no reben un informe diari de com ha anat el servei de menjador ja que s’ha eliminat 

el paper (escola verda) en el seu lloc, les famílies han de consultar una pissarra on apareix la 

informació de cada alumne (segons número de llista) 

Festa de la tardor: comentem que volem fer una festa de benvinguda per a totes les famílies. 

(s’ha de tenir en compte que els divendres hi ha piscina i molts pleguen a les 18:45) 

Proposen dates com el 26 d’octubre o el 3 de novembre. 

Més excursions dins el poble i durant tot el curs; no totes al maig. 

Tendal pel pati de primària: es vol finançar aquest projecte per tal que els alumnes disposin de 

més zones amb ombra al pati. 

Projecte Tabassaye: L’Andrea explica que en Denis perruquers ens va contactar i que ens anima 

a fer una panera solidària. Els alumnes de 4t la decoraran amb caretes africanes i s’exposarà a 

l’aparador del dentista Figueras Sala. 

La María ens recorda que els membres nous de l’AFA hauran de firmar el certificat de 

confidencialitat. 
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COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

Hi ha una nova incorporació en aquesta comissió: la Dàlia d’I3.  

La Sandra proposa canviar el format de felicitació de Nadal (Canva) i buscar una nova manera 

entre totes. Que els alumnes participin en el disseny és massa complicat. La Rosa explica que a 

la llar d’infants les famílies interessades enviaven una foto del seu fill i pagaven el material per 

fer la postal. La Ruth proposa que siguin els alumnes de 6è els que s’impliquin a través de la 

seva revista Magazine. 

 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ 

Hi ha una nova incorporació en aquesta comissió: l’Alexandra de 1r. 

Taller de sexualitat: cal confirmar que hi ha pressupost. En cas afirmatiu,  s’hauria de 

concretar amb l’escola quines dates tenen disponibles. L’escola demana saber si aquest curs 

es podrà fer aquest taller. 

Xerrades sobre la diversitat: el valor que aporten als alumnes és interessant i per poc que es 

pugui es mantindran. S’intentarà que siguin 2. Dirigides a l’alumnat de 5è i 6è. 

Taller de mindfulness: cal confirmar que hi ha pressupost. En cas afirmatiu es vol gestionar el 

més aviat possible. 

Xerrades: el millor format és el de fer xerrades conjuntament amb les altres AFAs de Cabrils i 

amb l’ajuntament. Proposar que cada AFA s’encarregui d’una xerrada. Fer-ne una per 

trimestre i a La Fàbrica. 

Factures La Ciranda: s’ha de mirar que estiguin pagades sinó no es pot demanar noves dates… 

Sorgeix el dubte de si el taller de sexualitat va per edats. També proposar si ens farien un preu 

especial en cas de fer 3 xerrades. 

Vocal: la Chío deixa de ser la vocal de la comissió. Caldrà que una de les altre membres agafi el 

càrrec. 

Cal saber amb quin pressupost compte la comissió. 

La María proposa de comentar a l’ajuntament de fer xerrades de sexualitat per 4t i 5è. 

La Chío explica que no es podrà fer la trobada a la Mar Bella de tots els grups participants a 

Tomando conciencia Schools per falta de pressupost. Es mirarà de poder-ho finançar des de 

l’AFA o des de l’ajuntament. 
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COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

Comenten que aquest curs les activitats han començat 3 setmanes abans. (el mateix dia d’inici 

hi ha hagut gent que s’ha canviat d’extraescolar...) 

Hi ha 172 inscripcions d’alumnes Mas Maria. En total 330 entre les dues escoles. Aquest fet és 

degut a que s’ha ofert un 2n dia de piscina i l’anglès. 

Ja han realitzat les visites pertinents durant els primers dies de cada activitat menys anglès. 

La reunió d’anglès serà properament i telemàtica degut al gran volum d’alumnes apuntats. 

 

Hi ha famílies que volen pagar la quota AFA per transferència i que no saben si l’han pagada o 

no: que enviïn e-mail a l’AFA i se’ls indicarà el número de compte on realitzar l’ingrés. 

 

COMISSIÓ DE FAMÍLIES NOUVINGUDES 

Èxit en el lloguer de màrfegues: entre les 10 unitats que ha comprat l’AFA i les que les famílies 

han cedit s’han llogat totes i cap família s’ha quedat sense. 

Les famílies noves de l’escola estan molt agraïdes de tenir el xat de nouvingudes. 

La comissió es marca com a objectiu actualitzar el decàleg. 

 

Es fa saber a les assistents que el grup d’I3A està molt descontent amb la baixa mèdica de la 

seva tutora, la Raquel i que l’adaptació dels grups A i B no va ser igual. 3 dies de 1.5h i llestos. 

Es queixen que se’ls va convidar a anar a fer un cafè, que hi ha hagut famílies que  han hagut de 

marxar deixant el seu fill plorant  i que els manca molta informació en general. 

L’escola ha millorat molt el procés d’adaptació al llarg dels anys però fets com aquests fan que 

les famílies no estiguin contentes. Es farà arribar a Consell Escolar. 
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COMISSIÓ DE MENJADOR 

Hi ha una nova incorporació a la comissió: la Patricia Gelabert. 

Reunió de menjador: Es va fer el dia 13/9 amb força assistència per part de les famílies. Es va 

notificar el canvi de l’informe en paper d'I3 per la pissarra penjada a la porta de cada aula. 

Dubtes que van sorgir en el torn de preguntes: notificar quina proteïna es dona certs dies en el 

menú sense carn, servei de pícnic per a excursions, per què no es fa l'informe de menjador a I4. 

 

Informe paper vs Informe graella: S'ha canviat el format de l'informe en paper que es donava 

a I3 per una pissarra que es posa davant de cada aula per eliminar tanta despesa en paper d'un 

sol ús i apropar-nos a les mesures recomanades com a Escola Verda. Un canvi que s'havia 

sol·licitat des de les famílies d'I3 del curs anterior. El canvi no ha tingut bona rebuda per part de 

les noves famílies, sobretot aquelles que fan extraescolars ja que no poden veure si els seus fills 

i filles han menjat molt/poc o si han descansat aquell dia. L'opció de demanar la col·laboració 

de les famílies escollint un o uns responsables de fer una foto de la pissarra i que s’enviï a través 

del grup que tenen de Whatsapp tampoc ha agradat i ho han descartat. 

 

Primera reunió de comissió: Estem buscant data per la propera reunió de la comissió de 

menjador. Temes que volem tractar:  

    a. Presentació Patricia a la resta de la comissió. 

    b. Crear un formulari per conèixer quantes famílies estarien interessades en el servei de 

pícnic per les excursions (tema pendent del curs passat). 

    c. Pensar noves propostes per l'informe d'I3 que tinguin en compte igualment la 

sostenibilitat. 

    d. Algunes famílies han comentat que a vegades no hi ha opció de fruita quan toca iogurt i 

efectivament és així. Comentarem a què és degut i quina solució hi podem trobar. 
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PRECS I PREGUNTES 

La Chio comenta que el grup de 6è encara no s’ha plantejat fer berenars els divendres. 

Cal escollir nom, temàtica i data per la festa d’inici de curs. ( es valora fer-ho dissabte 21/10) 

S’ha d’organitzar la festa abans de la propera junta.  

Es demanarà a Naifar que pugui pagar els monitors per les activitats (pinta-cares, arbre dels 

desitjos, etc) i es preguntarà a Saned si ens regala la xocolatada. 

00:10 finalitza la junta. 

 

 

 

  

 

     María Goya          Claudia Sust 

Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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